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The Hong Kong School Elite Competition 2025 (Mathematics) Enrolment Form  
《全港學界狀元爭霸戰 2025》數學組 報名表格 

 

 
Name of School 
學校機構名稱  

Contact of School 
學校機構電話  

Name of Teacher 
領隊老師姓名  

Contact of Teacher 
領隊老師電話  

Email of Teacher 
領隊老師電郵  

 

 
學生姓名 (中文) 

Name of 
Candidate (CHI) 

學生姓名 (英文) 
Name of 

Candidate (ENG) 

年級 
Grade 

報考項目 
Application Items 

數學組 
Academic 

珠算組 
Abacus 

奧數組 
Olympic 

1.        

2.        

3.        

4.        

5.        

6.        

7.        

8.        

9.        

10.        

11.        

12.        

13.        
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14.        

15.        

16.        

17.        

18.        

19.        

20.        

 
Payment Methods付款方法 
 
Bank Transfer or Cheque Payment: 
Please directly transfer the payment or deposit the cheque to the below bank account. Make a crossed cheque 
payable to “Hong Kong Innovation Technology Development Centre Company”. Please send the bank-in slip 
together with this application form to the email: admin@hkitdc.org. HKITDC would confirm the application within 
3 working days, and  send back the payment receipt through email. 
 
Bank Account: HSBC 004-741-282636-001 
 
銀行轉賬或支票： 
請直接轉賬或將支票存入以下銀行戶口，劃線支票抬頭請寫「香港創科發展培育中心公司」，並將付款紀

錄連同此報名表格電郵至 admin@hkitdc.org。香港創科發展培育中心會於 3 個工作天內確認教育機構的報
名，並把款項收據透過電郵回覆。 
 
銀行戶口：滙豐銀行 HSBC 004-741-282636-001 
 
Declaration 聲明  
 
本會於比賽及頒獎期間之攝影或攝錄作品，將用作日後宣傳推廣用途，毋須事先徵求參賽者及其家長同意

或支付任何費用。 
All filming or video taking during the competition and ceremony would be used on promotional purposes. Prior 
notice of payment and agreement to participants for the copyright is not required. 

主辦單位「香港創科發展培育中心」保留一切更改及詮釋比賽規則之權利而不作另行通知。「香港創科發

展培育中心」保留最後決定權，參賽者不得爭議。 
The Organiser HKITDC reserves the right to revise the above rules and conditions without making any advance 
announcement. HKITDC reserves the right of final decision makings, participants shall raise no objection. 

提交申請表格即表示參加者及其家長已同意遵守及接納是次比賽所有規則及條款。 
By Submitting the application form, the participant and his/her parents have agreed to abide by and accept all the 
regulations involved. 
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